

奇波拉学院(Chipola College)师生参观特洛伊大学孔子学院

美国当地时间 2019 年 1 月 25 日中午 12 点半，特洛伊大学孔子学院迎来了 40 余个来自佛罗里达州奇波拉学院的师生，特洛伊校区访问学者张蕊博士、程文娟老师、张蕴初老师和何静老师进行了接待。何静老师为大家表演了茶艺，请大家品尝了中国茶，并讲解茶在中国文化中扮演的角色和地位。同学们对中国文化都特别感兴趣，并到孔院外体验了舞龙和舞狮。最后大家合影留念。此次参观后，奇波拉学院的师生对孔院的日常工作以及中国文化有了更深入地了解，并对中国文化充满了向往。还希望有机会能邀请特洛伊大学孔院去他们学院进行文化交流。



Visitors from Chipola College visited the Confucius Institute at Troy University

At 12:30 on January 25, 2019, the Confucius Institute at Troy University welcomed more than 40 teachers and students from Chipora College in Florida. Visiting scholars in Troy campus Dr. Zhang Rui, Mrs. Cheng Wenjuan, Ms. Zhang Yunchu, and Ms. He Jing received them. Ms. He Jing performed tea art and let them tasted Chinese tea and explained Tea in Chinese culture. Visitors were interested in Chinese culture and went outside the Confucius Institute after the performance to experience dragon and lion dances. Then, they took a group photo with our visiting scholars. Visitors from Chipola College will have a deeper understanding of the daily work of the Confucius Institute and Chinese culture after this visit. They also hope to have the opportunity to invite the Confucius Institute at Troy University to their college for cultural exchanges.

